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Nowe władze dzielnicy

W oczekiwaniu na zastępcę
Pensja dla burmistrza

PiS bierze wszystko

Zapraszamy na degustację win świata 
do nowo otwartej restauracji

Znakomity kucharz Armando przygotuje dla Państwa 
najlepszy stek z wysokogatunkowej wołowiny.

Wspaniałe ogrody, galeria malarstwa.
Możliwość noclegu, dowozu na i po imprezie.

Steak i Wino 
Sulejów, ul. Kościelna 16

Czynne od wtorku do niedzieli
www.steakiwino.pl

Rezerwacje: kontakt@steakiwino.pl
tel. 518 936 673

Jak przewidywaliśmy (MGR 
nr 23 z 22 listopada), burmi-
strzem Rembertowa zosta-
ła Agnieszka Kądeja. Na swo-
ich zastępców nowa burmistrz 
Rembertowa powołała Mieczy-
sława Golónkę, zasłużonego 
samorządowca z najdłuższym 
stażem w radzie oraz Zbignie-
wa Cierpisza, rekomendowa-

nego przez radnych PiS.
Wybór Agnieszki Ką-

dei na burmistrza dzielnicy 
wiąże się z utratą przez nią 
mandatu radnej. Na jej miej-
sce wejdzie kolejna osoba z 
listy KW Lepszy Rembertów, 
która otrzymała odpowied-
nio największą liczbę głosów, 
a jest to Krzysztof Osiński, 

były burmistrz Rembertowa.
Zastępcy burmistrza 

Dzielnicy Rembertów m. st. 
Warszawy Mieczysławowi 
Golónce podlegają następu-
jące komórki organizacyjne: 
Wydział Spraw Społecznych 
i Zdrowia, Wydział Działal-
ności Gospodarczej i Spor-
tu, Wydział Oświaty i Wy-
chowania i Wydział Kultury i 
Promocji dla Dzielnicy Rem-
bertów. Powierzono mu rów-
nież nadzór nad działalnością 
jednostek organizacyjnych: 
Dzielnicowym Biurem Fi-
nansów i Oświaty, Ośrodkiem 
Pomocy Społecznej, placów-
kami oświaty i wychowania 
w Dzielnicy Rembertów m.st. 
Warszawy, Domem Kultury 
„Wygoda”, Domem Kultury 
„Rembertów” oraz Biblioteką 
Publiczną. 

Rembertów Powiat

W piątek, 20 listopada, odbyła się II sesja rady dzielnicy, podczas której radni wybrali burmi-
strza i zastępców. Podczas I sesji Rady Powiatu Wołomińskiego (22.11) radni dokonali wyboru nowego starosty 

wołomińskiego. Został nim rekomendowany przez radnych PiS Adam Lubiak. 

(dokończenie na str. 3)

Nowy starosta funkcję wi-
cestarosty powierzył Robertowi 
Szydlikowi (PiS). 

Do Zarządu Powiatu wy-
brano również Izabellę Dzie-
wiątkowską, Pawła Dąbrowskie-

go oraz Grzegorza Siwka. Cała 
trójka startowała do rady powia-
tu z listy PiS.

Przewodniczącym Rady 
Powiatu został Robert Perkow-
ski, były burmistrz Ząbek. Funk-

cję wiceprzewodniczącego po-
wierzono Cezaremu Wnukowi.

Dokończenie I sesji odby-
ło się 27 listopada. 

(dokończenie na str. 2)

W skład wynagrodzenia 
burmistrza wchodzi wynagro-
dzenie zasadnicze, dodatek 
funkcyjny, dodatek specjalny 
oraz dodatek za wieloletnią pra-
cę, zgodnie z obowiązującymi 
przepisami.

Burmistrz Małgorzata Zyśk 
będzie otrzymywać wynagro-
dzenie zasadnicze w wysokości 
maksymalnej kwoty wynagro-
dzenia, przewidzianej dla bur-
mistrzów w gminach powyżej 
15 tys. do 100 tys. mieszkańców. 

Przyznano jej również maksy-
malny dodatek funkcyjny oraz 
dodatek specjalny w wysokości 
40% wynagrodzenia zasadni-
czego i dodatku funkcyjnego 
łącznie. Po zsumowaniu dało to 
kwotę netto w wysokości … 6780 
zł, nie licząc kwoty przysługują-
cej za wysługę. 

Dodajmy, że burmistrzowi 
nie przysługują nagrody i premie.

Za przyjęciem uchwały gło-
sowało 20 radnych. Wstrzymała 
się 1 osoba, radna Olga Kisiel. 

Podczas II sesji rady Miasta Ząbki (29.11) radni ustalili wysokość zarobków burmistrza miasta. 

 - Wstrzymałam się, gdyż 
uważam, że pensja burmistrza 
miasta jest zdecydowanie za 
niska – powiedziała nam po 
głosowaniu radna.

Dla porównania wyso-
kość diet (nieopodatkowa-
nych!) radnych samorządo-
wych wynosi od ok. 1342 zł 
do niecałych 2685 zł mie-
sięcznie, w zależności od 
wielkości gminy.

Prezesi spółek z udziałem 
Skarbu Państwa, menagero-
wie firm prywatnych zarabia-
ją miesięcznie kilkadziesiąt, 
a nawet powyżej 100 tysięcy 
złotych. 

Czym różni się praca 
burmistrza kilkudziesięcio-
tysięcznego miasta od pracy 
prezesa średniej wielkości 
firmy? 

(dokończenie na str. 4)

Przewodniczącą Rady Mia-
sta została Gabriela Wiśniewska 
z KW „Mieszkańcy”. Na wice-
przewodniczącego wybrano An-
drzeja Marka Grodzkiego. Tak 

oto nastąpiła niejako zamiana 
miejsc w stosunku do poprzed-
niej kadencji. Dodajmy, że rów-
nież na czele 2 komisji (Komisja 
Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Miasta i Komisja Inwestycji, Go-
spodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska i Transportu) stoją 
radni, którzy reprezentują inne 
komitety wyborcze.

W środę, 21 listopada, odbyła się II część sesji Rady Miasta Zielonka, podczas której m.in. wy-
brano przewodniczącą oraz wiceprzewodniczącego. Do obsadzenia pozostała już tylko funkcja 
zastępcy burmistrza.

(dokończenie na str. 3)

(od lewej) Mieczysław Golónka - zastępca burmistrza, Agniesz-
ka Kądeja - burmistrz Rembertowa i Zbigniew Cierpisz - zastęp-
ca burmistrza

Adam Lubiak, starosta wołomiński, Robert Szydlik, wicestarosta i Robert Perkowski, przewodniczą-
cy Rady Powiatu Wołomińskiego
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

COP24 – szczyt klimatyczny 
w Katowicach

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura 

Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77, 
email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

20% rabatu 
na kosmetyki! 

Duży wybór naturalnych kosmetyków, suplementów diety i witamin 
w dobrej cenie!                                                                      Fachowe doradztwo! 

ZIELONKA - 1 km
REMBERTÓW - 2 km

Budowę drogi ekspreso-
wej S8 między węzłami Mar-
ki i Kobyłka jako obwodnicy 
Marek realizowało konsor-
cjum Salini od końca listopa-
da 2014 roku. Z dużym opóź-
nieniem, pod koniec 2017 
roku, udostępniono dla ruchu 
główną część trasy S8. Jednak 
w maju 2018 roku drogowcy 
zerwali umowę z niesolidnym 
wykonawcą i do zakończenia 
inwestycji nadal pozostały 
prace poza ciągiem głównym 
i zjazd z obwodnicy w kierun-
ku Marek.

W niedzielę, 30 listopada, 
w Urzędzie Marszałkowskim 
odbyło się robocze spotkanie 
w sprawie bieżących proble-
mów związanych z obwodnicą 
Marek. Obecni byli przedsta-
wiciele lokalnego samorządu, 
Urzędu Marszałkowskiego, 
a także Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad. 

- W tym roku GDDKiA 
pożegnała firmę Salini, któ-
ra przygotowywała odcinek 
M1-Kobyłka. Inwentaryzacja 
prac powykonawczych zosta-
ła zakończona. Na początku 

przyszłego roku (styczeń/luty) 
zostanie ogłoszony przetarg na 
dokończenie obwodnicy. Jesie-
nią z powodu cen nie wypalił 
cząstkowy przetarg na budowę 
zjazdu do Marek – ta część 
zamówienia zostanie włożona 
do dużego przetargu - poin-
formował po spotkaniu Jacek 
Orych, burmistrz Marek.

W końcowym przygoto-
waniu są dokumenty prze-
targowe na dokończenie po-
zostałej części obwodnicy w 
ciągu drogi ekspresowej S8, 
m.in.: węzła Kobyłka, Obwo-

du Utrzymania Drogi, kładki 
dla pieszych w Zielonce, wia-
duktu w ciągu ul. Dworkowej 
w Kobyłce, dróg dojazdowych 
oraz pozostałych prac po-
rządkowych. Na dokończenie 
budowy bardzo czekają nie 
tylko mieszkańcy Marek, ale i 
Kobyłki oraz Wołomina, któ-
rzy nie mają wygodnego zjaz-
du do swoich miejscowości, a 
ponadto Zielonki - aktualnie 
rozjeżdżanej przez ruch tran-
zytowy.

TS

Wracamy na obwodnicę
Na samym początku przyszłego roku ma zostać ogłoszony przetarg na budowę brakującego fragmentu trasy S8. Optymistyczne 
prognozy mówią o zakończeniu prac za rok.

Posiedzenie rozpoczęło 
się od miłego akcentu: Adam 
Lubiak, starosta wołomiński 
oraz Robert Szydlik, wicesta-
rosta, podziękowali swoim 
poprzednikom za pracę i za-
angażowanie na rzecz rozwoju 
powiatu wołomińskiego w la-
tach 2014 - 2018. Pamiątkowe 
tabliczki otrzymali Kazimierz 
Rakowski - starosta V kaden-
cji, Adam Łossan - wicesta-
rosta V kadencji  oraz Janusz 
Werczyński, były przewod-
niczący Rady Powiatu Woło-
mińskiego. 

Podczas posiedzenia rad-
ni dokonali wyboru drugiego 
wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Wołomińskiego – zo-
stał nim Wiesław Mędrzycki. 
Ustalono także skład 7 komisji 
oraz wybrano ich przewodni-
czących,  wiceprzewodniczą-
cych i sekretarzy.

PiS bierze wszystko(dokończenie ze str. 1)

Cały świat zwraca w 
tych dniach swe oczy w stro-
nę Polski, gdzie trwa szczyt 
klimatyczny. To dobra pro-
mocja miasta. Przez długie 
lata na całym świecie będzie 
się używało nazwy Katowi-
ce przywołując ustalenia, ja-
kie zostaną zawarte między 
wieloma państwami całego 
świata. Tak jak używa się np. 
pojęć: „protokół z Kyoto” 
i „porozumienie paryskie” 
przywołując ustalenia po-
przednich szczytów.

Pewnie jeszcze ważniej-
sze dla nas, Polaków, jest to, 
że będąc krajem organizu-
jącym szczyt, powinniśmy 
mieć duży udział w negocja-
cjach dotyczących przyjmo-
wanych ustaleń. Szczególnie 
ważne jest dla nas, aby pod-
jęte ustalenia nie dyskrymi-
nowały naszej gospodarki 
w stosunku do gospodarek 
innych krajów. Bo prze-
cież głównym celem mery-
torycznym całej tej afery z 
„globalnym ociepleniem” 
ma być ograniczenie emi-
sji dwutlenku węgla (CO2). 
Ograniczanie zaś emisji CO2 
nie może być obojętne dla 
gospodarki, bowiem w każ-
dej gospodarce na świecie 
w mniejszym lub większym 
stopniu pozyskuje się ener-
gię spalając różne paliwa or-
ganiczne (gaz, ropę naftową, 
węgiel, drewno, olej rzepa-
kowy itd.).

Dla Polski szczegól-
nie ważny jest postulat, 
aby inaczej zdefiniować 
cele. Nie powinno być ce-
lem zaniechanie używania 
węgla (niektórzy postulują 
przecież tzw. dekarboniza-
cję), bo to jest szczególnie 
dyskryminujące dla naszej 
gospodarki. Należy dążyć 
do neutralności emisyj-
nej. Celem powinno być 
więc to, aby każdy kraj po-
chłaniał tyle samo CO2, co 
emitował. To fakt, że Pol-
ska zużywa więcej węgla 
niż średnio inni, ale mamy 
też dużo więcej lasów, a 
ich ilość i łączna objętość 
drzew cały czas rośnie i to 
o wiele szybciej niż w in-
nych krajach europejskich. 
Można więc powiedzieć, że 
dwutlenek węgla pocho-
dzący ze spalania węgla w 
dużej części pochłaniają 
nasze lasy i jest on akumu-
lowany w każdym metrze 
sześciennym powstającego 
drewna. 

Ważne jest także, aby-
śmy nie przesadzali z dra-
stycznymi ruchami, już te-
raz ceny energii rosną ze 
względu na różne ograni-
czenia klimatyczne. Nie 
możemy doprowadzić do 
sytuacji, w której ceny będą 
niebotyczne, a gospodarka 
będzie kulała. Poza tym cóż 
z tego, że my ograniczyli-
byśmy emisję CO2 do zera, 
gdy w tym czasie nie zro-
bią tego największe gospo-
darki świata, takie jak Chi-
ny czy USA. Wpływ Polski 
na globalne ocieplenie jest 
niewielki, dbajmy więc 
przede wszystkim o nasze 
interesy narodowe, choć 
od współpracy międzyna-
rodowej w zakresie klimatu 
nie możemy uciekać.

Katarzyna Lubiak, radna Sejmiku Województwa Mazowieckiego, Adam Lubiak, starosta wołomiń-
ski i poseł Piotr Uściński 
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Zastępca burmistrza Zbigniew 
Cierpisz sprawować ma nadzór nad 
działalnością Wydziału Infrastruk-
tury, Wydziału Gospodarki Grunta-
mi, Wydziału Ochrony Środowiska, 
Wydziału Architektury i Urbani-
styki, Wydziału Budownictwa, Wy-
działu Zasobów Lokalowych oraz  
Samodzielnym Wieloosobowym 
Stanowiskiem Pracy ds. Zamówień 
Publicznych. 

O ile sylwetek nowej burmistrz 
Rembertowa Agnieszki Kądei i wice-
burmistrza Mieczysława Golónki nie 
trzeba nikomu przedstawiać, gdyż od 
wielu lat uczestniczą oni aktywnie w 

życiu publicznym i samorządowym 
dzielnicy, to wiceburmistrz Zbigniew 
Cierpisz jest w Rembertowie nową 
postacią, choć z doświadczeniem w 
pracy samorządowej w stolicy.

Wiceburmistrz Zbigniew Cier-
pisz ma 59 lat. Z wykształcenia jest 
lekarzem medycyny, specjalistą gi-
nekologiem położnikiem. Ukończył 
Akademię Medyczną w Warszawie. 
Jest także menadżerem prowadzą-
cym z powodzeniem od 1991 roku 
własną firmę rodzinną. Ukończył 
również studia podyplomowe w za-
kresie „Organizacji, Zarządzania i 
Ekonomiki w Opiece Zdrowotnej” 
w Szkole Zdrowia Publicznego w 
Łodzi oraz studia podyplomowe 

„Zarządzanie Spółkami w Polsce we 
Współczesnym otoczeniu Prawno-
-Finansowym” w Szkole Głównej 
Handlowej (SGH) w Warszawie.

W latach 2002–2006 peł-
nił funkcję radnego Dzielnicy 
Praga-Północ m.st. Warszawy 
i wiceprzewodniczącego Rady. Od 
2006 roku zasiadał w Radzie m.st. 
Warszawy. Był członkiem Komisji 
Polityki Społecznej i Przeciwdzia-
łania Patologiom, Komisji Budżetu 
i Finansów oraz Komisji Zdrowia, 
której był wiceprzewodniczącym. 
Od marca 2017 r. pełnił funkcję za-
stępcy burmistrza Dzielnicy Pra-
ga-Północ m.st. Warszawy.

US

Nowe władze dzielnicy Do trzech razy sztuka!
(dokończenie ze str. 1)

Na posiedzeniu Rady 
Dzielnicy Rembertów m.st. 
Warszawy (27.11) udało się 
w końcu wybrać przewod-
niczącego i wiceprzewod-
niczących. To było trzecie 
podejście, gdyż podczas ob-
rad w dniu 14, a następnie 
21 listopada obrady były 
przekładane.  Powód mógł 
być tylko jeden:  nie udało 
się wcześniej stworzyć wy-

maganej do przeprowadze-
nia skutecznego głosowania 
większości.

Na podstawie wyników 
głosowania jest oczywiste, 
że koalicję utworzyły: Lep-
szy Rembertów, Forum dla 
Rembertowa, PiS i Rem-
bertów Bezpośrednio. Poza 
koalicją są zatem   radni 
Koalicji Obywatelskiej.

Przewodniczącym Rady 
Dzielnicy Rembertów zo-
stał Józef Melak (Rembertów 
Bezpośrednio).

Na wiceprzewodniczą-
cych rady wybrano: Mar-
ka Jarzęckiego, Stanisława 
Kowalczuka (obaj z Forum 
dla Rembertowa) i Michała 
Kaczyńskiego (Rembertów 
Bezpośrednio).                US

(od lewej): Stanisław Kowalczuk (wiceprzewodniczący), Marek Jarzęcki (wiceprzewod-
niczący), Józef Melak (przewodniczący Rady Dzielnicy Rembertów) i Michał Kaczyński 
(wiceprzewodniczący)Gabriela Wiśniewska, przewodnicząca Rady Miasta Zielonka i Andrzej Ma-

rek Grodzki, wiceprzewodniczący 

Rembertów

W oczekiwaniu na zastępcę
Przypomnijmy, że rad-

ni z KW „Mieszkańcy” mają 
w tej kadencji zdecydowaną 
większość: 12 na 15 radnych. 
Mogą zatem przegłosować 
wszystko. Prezentowana przez 
przedstawicieli KW Wybor-
ców „Mieszkańcy” postawa 
jest  rzadkością. Tym bardziej 
zasługuje na uznanie.

US

(dokończenie ze str. 1)



4  ← 24(313)  6 grudnia 2018  →  GAZETA BEZPŁATNA

Cięte i w doniczkach. Jodły i świerki
Lampki choinkowe gratis!*

Choinki świąteczne
1 miejsce

w Plebiscycie
Kwiaty Warszawy 

2017

tel. 601 379 253
Warszawa - Białołęka, ul Głębocka 114

www.zielona-kraina.com.pl

CENTRUM OGRODNICZE ZIELONA KRAINA

* przy zakupach powyżej 100 zł

Jak do nas trafi ć

Zielona
 Kraina

Toruńska

Głę
bo
cka

Głęb
ock
a

Kościół

Na ostatniej (29.11) sesji 
Rady Miasta Ząbki burmistrz 
Małgorzata Zyśk poinformo-

Wojciech Gut 
zastępcą burmistrza 

Ząbek

Czy odpowiedzialność 
włodarza miasta nie jest 
większa? Czy ta sytuacja nie 
doprowadzi do tego, że z sa-
morządu odejdą najlepsi spe-
cjaliści? Jak to się odbije na 
rozwoju miast? Pytań i wąt-
pliwości można mieć więcej.

Pensja dla burmistrza

Podatek bez zmian

(dokończenie ze str. 1)

W ramach projektu adresowa-
nego do seniorów powstał spektakl 
teatralny „Cienie przeszłości”. Jego 
tematyka nawiązuje do wydarzeń 
historycznych oraz wspomnień i 
refleksji uczestników projektu. Jest 
próbą oddania osobistego spoj-
rzenia aktorów na wolność, nie-
podległość i tożsamość. Spektakl 
reżyserowała  Joanna Stanowska  - 
aktorka, lalkarz, reżyser, pedagog.

Projekt realizowany przez 
TDW od czerwca 2018 w part-
nerstwie z  Gminnym Centrum 
Kultury w Dąbrówce. Do udziału 
w projekcie zaproszeni zostali se-
niorzy z kilku miejscowości gminy 
Dąbrówka oraz z Warszawy (słu-
chacze Otwartego Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku przy TDW).

„Cienie przeszłości” w Dąbrówce
Spektakl powstał w ramach projektu Towarzystwa Demokratycznego Wschód, pod nazwą: „Niech-
że nie uczą mię, gdzie ma ojczyzna…”. Projekt dofinansowany ze środków Programu Wieloletnie-
go NIEPODLEGŁA na lata 2017-2021 w ramach Programu Dotacyjnego Niepodległa.

Pamiątkowe zdjęcie po spektaklu z wójtem Radosławem Korzeniewskim i jego zastępcą Dorotą Wróbel

Wśród wykonawców mieszkańcy gminy Dąbrówka 

W porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Wołominie (28/29.11) były projekty 
uchwał w sprawie m.in. zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2018 r., zmiany Wie-
loletniej Prognozy Finansowej Gminy Wołomin na lata 2018-2029, zmiany granic parku kultu-
rowego pod nazwą „Ossów Wrota Bitwy Warszawskiej 1920 r.”. 

Zaproponowana przez 
burmistrz Elżbietę Radwan 
zmiana granic zmniejsza po-
wierzchnię parku kulturowe-
go zgodnie z oczekiwaniami 
mieszkańców Ossowa. Jednak 
najwięcej emocji wywołał nie-
wątpliwie projekt uchwały w 
sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nierucho-
mości. Burmistrz Elżbieta Ra-
dwan w krótkim wprowadze-
niu do uchwały podkreśliła, 
że projekt uchwały pokazuje 
potrzeby gminy i wymaga 
współodpowiedzialności za 
jej funkcjonowanie, tak od 
burmistrza, jak i od radnych. 
– Jaką decyzję podejmiecie, my 
ją zaakceptujemy – mówiła 
burmistrz do radnych – tylko 
potem trzeba będzie „spiąć” 
budżet. Obecnie stawki po-

datku od nieruchomości w 
gminie Wołomin są stawkami 
najniższymi w porównaniu z 
sąsiednimi gminami. W dys-
kusji, w której głos zabierali 
głównie radni z Klubu „Pozy-
tywny Wołomin”, jak również 
obecni na komisji mieszkańcy, 
odnoszono się m.in. do nie-
ustannych podwyżek, jakich 
w ostatnim czasie doświad-
czają Polacy. Po wysłuchaniu 
wszystkich wypowiedzi, uwag 
i propozycji, burmistrz Elżbie-
ta Radwan podjęła decyzję o 
wycofaniu projektu uchwały: 
-  Bardzo dziękuję za dyskusję 
bo była potrzebna, musieliśmy 
dotknąć każdego elementu 
funkcjonowania gminy. Je-
dynym rozsądnym wyjściem 
jest wycofanie tej uchwały o 
podwyżce stawek podatku z 

porządku obrad. Dajmy sobie 
czas na dalsze dyskusje, na kon-
sultacje z mieszkańcami. 

Tym samym stawki podat-
ku od nieruchomości pozosta-
ły na dotychczasowym pozio-
mie, a burmistrz Radwan po 
raz kolejny pokazała, że potrafi 
słuchać radnych i mieszkań-
ców, że jest otwarta na rozsąd-
ne argumenty. Ale pojawił się 
kolejny problem do rozwiąza-
nia: niższe podatki to mniejsze 
wpływy do budżetu gminy, to 
mniej środków na wydatki, na 
inwestycje. Teraz, żeby „spiąć” 
budżet, trzeba będzie szukać 
oszczędności. Tylko gdzie? 
Na to pytanie będą musieli 
odpowiedzieć radni już wkrót-
ce, podczas podejmowania 
uchwały budżetowej na 2019 r.  

red.

Przypomnijmy, że zgod-
nie z nowym rozporządze-
niem Rady Ministrów z 15 
maja 2018  r. w sprawie wy-
nagradzania pracowników 
samorządowych, od 1 lipca 
2018 roku obowiązują niż-
sze stawki wynagrodzenia 
zasadniczego wójtów, burmi-
strzów, prezydentów miast, 
burmistrzów dzielnic i ich 

zastępców. Zmiana polega na 
zmniejszeniu średnio o 20 
proc. wynagrodzenia zasad-
niczego samorządowców. Jak 
pamiętamy, obniżki weszły w 
życie tuż po ujawnieniu „afe-
ry” z nagrodami, jakie przy-
znawała sobie oraz swoim 
ministrom była premier.

Urszula Szaliłow

wała, że na swojego zastępcę 
powołała Wojciecha Guta. 
Nowy zastępca burmistrza 
objął stanowisko od ponie-
działku 3 grudnia. 

Wojciech Gut przez dwie 
ostatnie kadencje pełnił funk-
cję przewodniczącego Rady 
Miasta Ząbki. W tej kadencji 
uzyskał mandat radnego star-
tując z listy PiS.

W związku z przyjęciem 
przez niego  propozycji ob-
jęcia funkcji wiceburmistrza, 
na jego miejsce wejdzie do 
rady miasta Piotr Pieńkowski.

red.
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Od wielu miesięcy było wia-
domo, że nastąpi wzrost opłat za 
energię. Na podwyżkę złożyło 
się wiele czynników, ale najważ-
niejszym jest obowiązek posia-
dania prawa do emisji CO2. Tego 
obowiązku nie da się uniknąć. 
Dodatkowo, wołomiński ZEC 
boryka się z konsekwencjami 
niefortunnych decyzji poprzed-
niego Zarządu. Do tej pory ZEC 
Wołomin utrzymywał najniższe 
stawki taryf w kraju, ostatnia 
podwyżka była w 2015 r. Jednak 
teraz, zmuszony ekonomią i per-
spektywą nowych opłat, zmienia 
taryfę za pobrane ciepło. 

Wyjaśnijmy teraz odbior-
com, w jaki sposób prawa do 
emisji CO2 wpływają na wyso-
kość opłat. 

Polityka klimatyczna 
UE

Kluczowy wpływ na wzrost 
cen energii w obrocie zarówno 
hurtowym, jak i detalicznym 

mają notowania uprawnień do 
emisji dwutlenku węgla (EUA) 
oraz koszt zakupu surowców 
energetycznych, w tym węgla 
kamiennego. Działania prowa-
dzone przez Unię Europejską w 
ciągu ostatnich lat kładą duży 
nacisk na ograniczaniu rozwo-
ju systemów energetycznych, 
opierających swoją produkcję 
o węgiel kamienny. Polityka 
klimatyczna Komisji Europej-
skiej znacząco przyczyniła się 
do wzrostu cen EUA o blisko 
500% w okresie niespełna 2 lat 
(gwałtowny skok z 5 euro za 
tonę CO2w styczniu 2017 roku 
do ponad 25 euro w III kwartale 
2018 roku). Zachwianie stabil-
ności funkcjonowania systemu 
handlu uprawnieniami do emi-
sjiCO2 (System EU ETS) w roku 
2018 ma ogromne znaczenie dla 
polskiego sektora energetyczne-
go, opartego w dużym stopniu 
na węglu, który jest najbardziej 
emisyjnym źródłem energii. 
Poza rosnącymi cenami jedno-
stek emisyjnych, wpływ na cał-
kowity wzrost kosztów praw do 
emisji CO2 które musi ponieść 
przedsiębiorstwo, ma również 
zmniejszający się z roku na rok 
przydział tzw. „bezpłatnych 

uprawnień”. Paradoksalnie, w 
corocznym rozliczeniu, licz-
ba potrzebnych do umorzenia 
praw rośnie za sprawą zwięk-
szającej się liczby odbiorców, na-
tomiast ich przydział jest coraz 
mniejszy.

Brak strategii 
energetycznej 

Trend wzrostowy cen wę-
gla i uprawnień do emisji CO2, 
jest odczuwalny w całym kra-
ju, jak również w innych pań-
stwach europejskich, powodując 
wszechobecne podwyżki cen 
hurtowych energii elektrycznej 
oraz cieplnej. Brak długofalo-
wej strategii energetycznej oraz 
wsparcia ze strony państwa 
dla lokalnych ciepłowni unie-
możliwia racjonalne zarządza-
nie sektorem energetycznym  
oraz powoduje, że przedsiębior-
stwa takie, jak ZEC Wołomin, 
muszą zmierzyć się ze wszystki-
mi zmianami same.

Kosztowne uprawnie-
nia do emisji CO2
W dniu 16 listopada 2018 

roku Prezes Urzędu Regulacji 
Energetyki wprowadził zmia-
ny w obowiązującej  „Taryfie 

dla ciepła” Zakładu Energetyki 
Cieplnej w Wołominie. Zmie-
nione ceny i stawki opłat będą 
stosowane do rozliczeń za po-
brane ciepło od dnia 1 stycznia 
2019 r.

Zmiana taryfy wynika z 
faktu, że przedsiębiorstwo, tak 
jak większość instalacji z sektora 
energetycznego, objęte jest unij-
nym systemem handlu emisjami 
gazów cieplarnianych (System 
EU ETS). Drastyczny wzrost cen 
uprawnień do emisji CO2 w zna-
czącym stopniu obciąża ZEC w 
Wołominie oraz inne przedsię-
biorstwa energetyczne. 

Potrzebne: stabilizacja 
i wsparcie

Jak wspomnieliśmy, woło-
miński ZEC dodatkowo bory-

ka się z następstwami decyzji 
poprzedniego Zarządu, który 
obniżył taryfę, pomimo wzro-
stu cen węgla oraz olbrzymiego 
zadłużenia firmy wynikającego 
z inwestycji, z równoległym nie-
racjonalnym planem budowy 
biurowca. Obecny Zarząd utrzy-
mywał dotychczasowe, jedne z 
najniższych w kraju taryfy tak 
długo, jak było to możliwe. 

- Do chwili obecnej Zakład 
próbował we własnym zakresie 
konsumować powyższe obcią-
żenia budżetu, aby zminima-
lizować ryzyko przełożenia 
podwyżek na ceny energii dla 
odbiorców ciepła oraz dbać  
o ciągłe utrzymanie poziomu 
najniższych cen sprzedaży ener-
gii. Do granic możliwości zostały 
zredukowane koszty zmienne, 

które stanowią nowe inwestycje, 
szkolenia, czy system wynagro-
dzeń, zmniejszona została rów-
nież liczba zatrudnienia. Pomi-
mo wielkich starań zastosowane 
środki oszczędności nie są w sta-
nie udźwignąć ciągłego wzrostu 
rosnących kosztów stałych. Sytu-
acja ta stwarza duże zagrożenie 
dla dodatniego wyniku spółki, a 
tym samym powoduje, że ZEC 
w Wołominie nie jest w stanie 
walczyć dłużej z zewnętrznymi 
tendencjami zwyżkowymi cen 
bez racjonalnego zarządzania 
sektorem energetycznym przez 
państwo, które zapewniłoby 
stabilizację oraz wsparcie dla 
przedsiębiorstw ciepłowniczych 
– powiedział nam Paweł Królak, 
prezes ZEC Wołomin. 

            US

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1474)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 4 grudnia 2018 r. dla Burmistrza Wołomina, reprezentowanego przez P. Piotra 
Szydłowskiego decyzji Nr 51pz/2018 znak: WAB.6740.14.33.2018, opatrzonej rygorem natychmiasto-
wej wykonalności, o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa drogi gmin-
nej – ul. Wesołej w Wołominie wraz z przebudową skrzyżowań z ul. Kazimierzowską, ul. Cichą, 
ul. Sikorskiego z wyłączeniem przebudowy skrzyżowania z ul. Spokojną, gmina Wołomin”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery dzia-

łek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Wołomin, w nawiasach – numery 
działek po podziale):
−	 ew. nr: 94 (94/3, 94/4), 74 (74/1, 74/2), 97 (97/3, 97/4), 114 (114/3, 114/4), 75 (75/1, 75/2), 76 

(76/1, 76/2), 115 (115/1, 115/2),  116 (116/1, 116/2), 130 (130/1, 130/2), 131 (131/1, 131/2), 73 
(73/6, 73/7) w obrębie 0037-37, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin miasto,

−	 ew. nr: 220 (220/3, 220/4), 221 (221/1, 221/2), 210/1 (210/3, 210/4), 214/2 (214/3, 214/4), 235/4 
(235/5, 235/6), 235/2 (235/7, 235/8), w obrębie 0034-34, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin miasto,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w całości na rzecz Gminy Wołomin: 
−	 ew. nr 234/1, 234/2 w obrębie 0034-34, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin miasto, 

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Wołomin, niepodlegające przejęciu:
−	 ew. nr: 93, 113/2, 129/2, 132/2, 92/1, 91/2  w obrębie 0037-37, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin 

miasto, 
−	 ew. nr: 228, 202/2, 202/1, 222/3, 219, 239/2 w obrębie 0034-34, jedn. ewid. 143412_4 –Woło-

min miasto.
Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicz-

nych, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery działek 
przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicznych, w na-
wiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 67, 73 (73/6, 73/7), 74 (74/1, 74/2), 114 (114/3, 114/4), 75 (75/1, 75/2), 76 (76/1, 76/2), 115 

(115/1, 115/2), 81, 116 (116/1, 116/2), 113/2 w obrębie 0037-37, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin 
miasto,

−	 ew. nr: 217, 218, 243, 297/4 w obrębie 0034-34, jedn. ewid. 143412_4 –Wołomin miasto. 
Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu wyda-

jącego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 14 dni od 
dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2018 r. poz. 2096, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 
Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, 
śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.
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Jubileusz 25-lecia

Niepowtarzalny wieczór 
przeżyli uczestnicy gali, która 
odbyła się z okazji 25-lecia Kan-
celarii Podatkowej Skłodowscy 
- firmy, która stworzyła wyjąt-
kową ofertę na polskim rynku: 
połączenie eksperckiej wiedzy 
prawno-podatkowej z nowo-
czesnymi rozwiązaniami infor-
matycznymi i pełną gamą usług 
outsourcingowych. Miejsce na 
świętowanie wybrano wyjątko-
we – zarząd, pracownicy firmy, 

klienci oraz inni zaproszeni go-
ście spotkali się z tej okazji 26 li-
stopada w Filharmonii Narodo-
wej. Uroczystość w mistrzowski 
sposób poprowadzili synowie 
Tadeusza Skłodowskiego - po-
mysłodawcy i twórcy kancelarii: 
Dariusz i Eryk Skłodowscy oraz 

Piotr Kościańczuk, członek za-
rządu. Po przywitaniu obecnych 
i wprowadzeniu gości w świet-
ną atmosferę stwierdzeniem 
nawiązującym do słów motta: 
„4 tysiące kontroli, wszyscy na 
wolności”, o zabranie głosu po-
proszony został prezes Tadeusz 
Skłodowski.

- Dziękuję Państwu za to, że 
jesteście z nami – powiedział wi-

tając gości prezes Tadeusz Skło-
dowski. - Liczą się nasi pracow-
nicy, liczy się ich fachowość. Liczy 
się nasza wiedza, liczą się te kon-
trole, o których Państwo nawet 
nie wiecie. Bo bardzo rzadko co-
kolwiek wiecie, jeśli chodzi o kon-
trole –  dodał żartobliwie. - Ale 
z tego słynie nasza kancelaria, że 
załatwiamy za Państwa wszyst-
ko, co możemy. Bo kontrola jest 
też jednym z tych bardzo poważ-
nych elementów działalności go-

spodarczej. I że Państwa prawie 
nie dotyka, wynika z faktu, że 
dobrze obsługujemy Państwa fir-
mę i cały ciężar bierzemy na sie-
bie. 

Jak się okazało, jubileusz fir-
my to nie jedyne ważne wyda-
rzenie tego wieczoru.

Uroczystość była rów-
nież okazją, by poinformować 
o zmianach w zarządzie firmy. 
Uczynił to osobiście prezes Ta-
deusz Skłodowski. - Pozwólcie 
Państwo, że przedstawię nowego 
prezesa: jest nim Dariusz Skło-
dowski, mój syn.

Był też akcent bardzo osobi-
sty. - Chciałbym teraz zaprosić na 
scenę pewną damę, która w tym 

roku także obchodziła piękny ju-
bileusz, mianowicie 50. rocznicę 
małżeństwa. Zapraszam moją 
małżonkę – powiedział pre-
zes Tadeusz Skłodowski.  Sło-
wa te wywołały ogromny aplauz 
wśród gości.

W imieniu zarządu i pra-
cowników firmy podziękowa-
nia ustępującemu prezesowi 
złożyła Wiesława Czubińska, 
dyrektor Działu Księgowości: 
- Szanowny Panie Prezesie, dro-

dzy goście, koleżanki i koledzy. 
Przypadł mi w udziale zaszczyt 
podziękowania Panu, Panie Ta-
deuszu, za to, że Pan nami wspa-
niale kierował, za wspólną pracę; 
za to, że potrafił Pan dobrym 
słowem nas wesprzeć. Dzięku-
jemy za wiedzę oraz znakomitą 
atmosferę, jaką stworzył Pan w 
firmie. 

Słowa podziękowania dyr. 
Czubińska skierowała również 
pod adresem Pani Aliny Skło-
dowskiej. - Za każdym sukcesem 
mężczyzny stoi kobieta. Kobieta, 
dzięki sile i wsparciu której, taki 
sukces był możliwy. Serdecznie 
Pani dziękujemy, Pani Alino. 

Pracownicy Kancelarii 
Skłodowscy wręczyli swojemu 
wieloletniemu szefowi specjal-
ny prezent - obraz stworzony ze 
swoich zdjęć, by, jak się wyrażo-
no, mógł każdego dnia nań zer-
kać i wspominać wspólne lata. 

Na zakończenie swojego 
wystąpienia prezes Skłodowski 
powiedział: - Szanowni Pań-
stwo, przeszedłem właśnie na 
drugą emeryturę, bo na pierw-
szej jestem już od 22 lat. 

Bardzo dziękuję moim 
dwóm synom, za to, że ze mną 
byli. To oni stworzyli tę firmę. Oni 
nadawali jej sens. Oni wiedzieli, 
kiedy trzeba iść do przodu…

Chciałbym bardzo serdecz-
nie podziękować jeszcze za coś 
bardzo ważnego: że wytrzymali z 

ojcem. Potrafiliśmy się rozumieć, 
potrafiliśmy ze sobą pracować.

Chciałbym bardzo serdecz-
nie podziękować całej 150-osobo-
wej załodze. Dziękuję wszystkim, 
którzy uczciwie wykonywali swo-
je obowiązki, a szczególnie tym, 
którzy robili coś ponadto, niż wy-
nikało to z ich obowiązków. To 
oni tworzą tę kancelarię, tworzą 
atmosferę, tworzą postęp.

Dziękuję za współpracę 
Państwu, naszym Klientom. Jed-
nocześnie przepraszam za wszel-
kie niedociągnięcia, które w hi-
storii kancelarii się zdarzyły. Ale 
jesteście Państwo z nami. Trak-
tujemy Państwa jako przyjaciół 
kancelarii. 

Miałem szczęście pracować 
w tak wspaniałej atmosferze. 
Dziękuję Państwu za to, że jeste-
ście tu dzisiaj. 

Chciałbym podziękować 
władzom samorządowym i 
wszystkim urzędnikom w gminie 
Marki, starostwie i sąsiednich 
gminach. Chciałbym podzięko-
wać kolegom z rady miasta, któ-
rzy ze mną pracowali i tworzy-
li nową historię w tym mieście. 
Chciałbym podziękować tym 
wszystkim, z którymi mogłem 
realizować zadania społeczne. 
Dziękuję również Państwu ze 
środowiska mediów.

Dziękuję także tym osobom, 
z którymi przyszło mi ostatnio 
współpracować, z całej Grupy 
Skłodowscy. 

Bardzo ważne, by się rozu-
mieć w zarządzie, w firmie, ale 
chyba też w rodzinie. Dlatego 
chcę podziękować całej swo-
jej rodzinie, licznej i kochanej.  
Szczególne gorąco dziękuję mojej 
małżonce – powiedział prezes 
Tadeusz Skłodowski.

Miłym akcentem było wrę-
czenie wyróżnień laureatom 
konkursu fotograficznego, któ-
rego tematem było „Hobby”, 
oraz losowanie nagród wśród 
uczestników uroczystości. A 
nagrody były nie byle jakie, bo 
2-osobowe bilety na rejs jach-
tem oraz zestawy kosmetyków 
chroniących przed alergią kon-

taktową firmy KF Niccolum, 
należącej do Grupy Skłodow-
scy. 

Wieczór umilił występ 
kwartetu smyczkowego „Grupa 
MoCarta” oraz Alicji Majew-
skiej, ulubionej artystki prezesa 
Tadeusza Skłodowskiego.

Na zakończenie uroczysto-
ści na salę wjechał okoliczno-
ściowy tort, oczywiście z logo 
firmy, potem było wspólne 
zdjęcie pracowników z zarzą-
dem firmy i na koniec miłe roz-
mowy przy suto zastawionych 
stołach.

Urszula Szaliłow

„66 firmowych dzieci, 4 tysiące obsłużonych kontroli, 2040 sporządzonych sprawozdań finansowych, 
4 oddziały, 150 pracowników, ponad 1000 klientów Kancelarii Skłodowscy. Od 25 lat. Nigdy nie jesteś 
sam w biznesie”.

Wśród gości Krystyna Ostaszewska, pierwszy klient firmy Buchalter 
Skłodowscy

Prezes Tadeusz Skłodowski z Jackiem Orychem, burmistrzem Marek

Alina i Tadeusz Skłodowscy w towarzystwie synów, Dariusza i Eryka oraz Piotra Kościańczuka, członka 
zarządu 

Alina i Tadeusz Skłodowscy z Alicją Majewską i Włodzimierzem Korczem 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię kierowcę kat C, Marki  
723 260 014

• Zatrudnię operatora koparki Marki 
723 260 014

• Zatrudnię doświadczoną krawcową 
do szycia firan i zasłon. Rembertów. 
Tel. 606 627 359

• Zatrudnię lakiernika w warsztacie sa-
mochodowym w Radzyminie. Tel. 735 
955 396, 512 732 012

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

CzarLi Auto
Warsztat samochodowy. Lakiernictwo, 

blacharstwo, polerowanie, wulkanizacja.  
Radzymin, ul. Jana Pawła II 64d 

Dominik: tel. 735 955 396, 
Sebastian: tel. 512 732 012

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. 

Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 

TARTAK
Nadma, Jaworówka 44

Tel. 514 202 038, 882 840 184
Drewno opałowe, kominkowe, 

brykiet, pelet. 
Tarcica, deska, szalówka.Transport.

www.opaltartaknadma.pl

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

• Naprawa pralek, zmywarek. I Jakóbowski, 
Wołomin, ul. Nowa 2. Tel. (22) 787 77 50, 
603 116 778

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 14.00

www.komisukrysi.pl

Promocja!   do 
40%

Meble 
wielkogabarytowe

Bibeloty
  do 

30%



OSIEDLE PROMIENNA W MARKACH

Przyjdź i zapoznaj się
z naszą ofertą Promienna III

Promienna I i II - wszystkie mieszkania sprzedane! Dziękujemy za zaufanie.
Promienna III - w budowie
Szeroki wybór mieszkań z tarasem, 
balkonem/balkonami, ogródkami lokatorskimi 

WYCIĄG Z OGŁOSZENIA O PRZETARGU
Burmistrz Miasta Ząbki ogłasza drugi prze-
targ ustny nieograniczony na sprzedaż nie-
ruchomości gruntowej, oznaczonej w  ewi-
dencji gruntów i budynków  jako działka 
ewidencyjna nr  49 z  obrębu 0002, 01-02 
o  pow.  1  262 m2, położonej w  Ząbkach 

przy ul. J. Kochanowskiego, objętej postanowieniem Sądu 
Rejonowego w Wołominie I Wydział Cywilny sygn. akt I Ns 
186/17.
Przetarg odbędzie się dnia 18.02.2019  r. o  godz.  1200 w  sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy ul. Wojska Polskiego 
Nr 10.

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 850 000 zł
+ obowiązujący podatek VAT.

Wadium: 55 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie wadium 
do dnia 12 lutego 2019 r. na konto urzędu: Bank Handlowy 
35 1030 1016 0000 0000 9290 1041 (liczy się data wpływu 
środków na konto).
Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzen-
nego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona w  obszarze 
przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej jednorodzin-
nej. Komunikacja: Koleje Mazowieckie, komunikacja autobu-
sowa (ZTM Warszawa), komunikacja autobusowa Ząbki.
Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje dostęp-
ne są na stronie bip.zabki.pl/ (w zakładce Przetargi) oraz 
w siedzibie Urzędu Miasta Ząbki przy ul. Wojska Polskiego 10, 
tel. (22) 5109 744 do 748.

Burmistrz Miasta Ząbki
Małgorzata Zyśk


